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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan értékelték a kulturális szféra érdekvédelmi 
szervezetei a státuszukat érintő javaslatot?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/10267. számú írásbeli kérdésemre adott válaszában Rétvári Bence államtitkár úr úgy 
fogalmazott, hogy a kulturális intézményekben foglalkoztatottak közalkalmazotti jogviszonyának 
átalakulásáról több egyeztetés is történt az elmúlt év során is. Az általa felsorolt szervezetek közül 
többel leveleztem az elmúlt hetekben. A szervezetek vezetői azt jelezték, hogy a korábbi 
egyeztetések semmilyen formában nem érintették a közalkalmazotti státusz megszűnését vagy a Kjt.
szabályozása alóli kikerülést.

A kulturális szervezetek vezetőinek tiltakozását látva tehát egyértelműnek tűnik, hogy a benyújtott 
módosítások mindenféle előzetes felmérés nélkül születtek meg. Nem számoltak a szféra 
dolgozóinak kétségeivel, és azokkal a hátrányokkal, amelyek a dolgozókat érik majd.

Államtitkár úr válaszában azt is jelezte, hogy a T/10098. törvényjavaslat társadalmi egyeztetése 
során - melyre a Húsvét hetében egy hétvégét hagyott a minisztérium - számos szervezet 
fogalmazott meg észrevételt. Munkámhoz ezek az információk rendkívül nagy segítséget 
jelentenének. Kifejezetten fontosnak tartom ugyanis a kulturális szféra szakmai szervezeteinek 
véleményét és javaslatait a törvénymódosítás kapcsán.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. A kulturális dolgozók szervezetei hogyan értékelték a törvényjavaslat tartalmát?

2. Megkaphatom-e a hivatkozott szervezetek észrevételeit a hivatkozott törvénymódosításról?


